
ÒAmb menys, hem de ser ef icientsÓ

L'alcalde diu que �s una de les principals prioritats i remarca les bones relacions amb

l'Ajuntament ve� de les Planes

Segons ell, les variants d'Olot, les Preses i Angl�s s�n m�s urgents que la del seu poble

Casas, fotograf iat davant de Ca Les Hermanes. Foto:

EL PUNT.

Joan Casas afronta el seu quar t mandat al capdavant de

l'Ajuntament de Sant Feliu de Pallerols. Ha governat sempre amb

majoria absoluta.Les eleccions deuen haver estat nom�s un punt i

seguit?No, ni un punt i seguit. S�n una continu�tat d'un projecte

iniciat fa dotze anys amb l'objectiu de fer de Sant Feliu de Pallerols

un poble amb tots els serveis b�sics.Com afecta la crisi

l'Ajuntament de Sant Feliu i qu� tenen previst fer per minimitzar els

seus efectes entre els ve�ns i en el funcionament del

consistori?Sant Feliu de Pallerols, com la resta de municipis del

pa�s, es troba afectat per la crisi. A par tir d'ara, disposarem de

menys recursos i, per tant, haurem de valorar molt b� en qu�

gastarem els diners. Per a l'administraci� municipal, es tracta

d'�sser m�s ef icients amb menys recursos per aconseguir

f inalment donar un millor servei a la societat.Creu que la futura

variant i el s�l industrial s�n dues de les principals prioritats per a

aquests propers quatre anys?La prioritat �s la zona industrial,

davant de la variant. Considero m�s impor tants i priorit�ries en

aquests moments les variants d'Olot i Angl�s.Qu� tenen previst en

mat�ria de s�l industrial?�s b�sic i, en aquest sentit, l'Ajuntament

que presideixo ha d'incentivar i promoure la instalálaci� d'empreses

al nostre poble.Vost�s tenen problemes end�mics com ara la

cober tura de telefonia. Hi haur� un pas endavant aquests anys?Ho

esperem aix�. S'estan fent gestions per poder garantir una bona

cober tura de m�bil i, a m�s, tamb� per disposar de tots els serveis

relacionats amb les noves tecnologies de la comunicaci�.S'ha

superat def initivament la pol�mica de la urbanitzaci� del pla de Bastons, sobretot pel cost de les

contribucions?L'obra est� pr�cticament acabada i, en vista del resultat, crec que la majoria dels ve�ns estan

satisfets malgrat l'esfor� econ�mic que els ha suposat.Quins s�n els projectes del futur m�s immediat?N'hi ha

diversos. Jo destacaria que hem d'acabar els projectes i obres iniciats en el mandat anterior relacionats sobretot

amb els serveis als vilatans, i, entre aquests i d'una manera molt especial, construir un centre de serveis per a

la gent gran que doni cober tura a tota la vall d'Hostoles i acabar l'ampliaci� de l'escola Rocalba, actualment en

execuci�.El mapa pol�tic del consistori de Sant Feliu ha variat amb les eleccions. Com valora el tarann� de la

nova oposici�?Penso que l'oposici�, sempre que sigui constructiva, �s bona. Malauradament, crec que a l'actual

oposici� en algun cas li falta una mica d'experi�ncia en la gesti� municipal.El canvi de color pol�tic al consistori

ve� de les Planes d'Hostoles, que ara �s de CiU, pot facilitar que impulsin projectes de forma conjunta?Crec que

la relaci� institucional amb l'Ajuntament de les Planes d'Hostoles durant els �ltims anys ha estat bona. En aquest

sentit, doncs, s'ha de continuar aquesta bona entesa i, si �s possible, f ins i tot enfor tir-la.
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